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Subject RE Terugkoppeling ambtelijke 5hoek 8 mei

Fri 5 8 2020 4 12 50 PM

hri 5 8 2020 4 12 50 PM

Received

Ha Hugo Martin en Paul

In vervolg op onderstaande mail tref je bijgaand een terugkoppeling van de voornaamste punten uit de ambtelijke vijfhoek van

vandaag

De politieke vijfhoek zal dinsdag beginnen met een bespreking van het economisch frame voor de korte termijn waarbij DNB en

CPB aandacht willen vragen voor de forse recessie waar Nederland in terecht komt dit als oplegger bij het onderwerp effect

Coronacrisis op de arbeidsmarkt De zoektocht hier is om te komen tot een goed hemieuwd politiek frame op de

economische situatie

@Hugo gelet op deze voorziene bredere discussie adviseren we je om als jouw agenda het enigszins toe laat bij de politieke
vijfhoek van dinsdag aan te schuiven

Ten aanzien van het stuk over compensate van medeoverheden qeldt dat wij ruimte hebben gecreeerd om de uitkomsten van

gesprek tussen

Kamerbrief

dit punt

^en DG Rijksbegroting en die met

aTjullie over de uitkomst van dit gesprek intormeren en adviseren ten behoeve van de politieke vijfhoek op

DG bij BZK nog te verwerken in de voorliggende10 2e

Groeten

1D 2e

Voornaamste punten ambtelijke vijfhoek
Effect Coronacrisis op de arbeidsmarkt

SZW gaf aan dat je dit stuk moet lezen in het licht van hetgeen de Commissie Borstlap heeft geadviseerd Het kabinet moet

hierop nog reageren en SZW wil graag eind mei voor hebben liggen wat het kabinet nog gaat doen op dit vlak en wat zij overlaat

aan een volgend kabinet

DNB en CPB vonden het stuk te veel een structuurdiscussie uitademen en daarmee eigenlijk wat te gemakkelijk voorbij gaat
aan de huidige economische situatie waar we in terecht gaan komen

Ten aanzien van de huidige economische situatie geven DNB en CPB aan dat er een forse recessie aankomt en dat sommigen
denken dat we nog in een V scenario met geheel opverende economie na de Coronacrisis verkeren terwijl DNB CPB denken

dat eerder sprake zal zijn van een L scenario diepe recessie voor langere tijd

DNB en CPB willen graag dat de politiek hierop wordt gewezen omdat dit relevant is voor de keuzes die je maakt in het kader

van steunpakketten In dat verband verontrust het hen dat gisteren in het Kamerdebat nog steeds veel aandacht is voor het

overeind houden van a lie sectoren met steunpakketten Dit laat zien dat nog steeds uit wordt gegaan van een V scenario

De ambtelijke vijfhoek wil dit onderwerp vergezellen van een oplegger dat dit punt vervat Vervolgens wil de vijfhoek dit punt

dinsdag in de politieke vijfhoek als eerste bespreken waarbij de zoektocht met name is naar een goed politiek frame hierop Tot

op heden was het frame feitelijk dat we de delen van de economie in de ijskast hebben geplaatst zodat de economische

structuur behouden bleef gedurende de dip Die lijn lijkt gelet op berichten van CPB en DNB niet langer houdbaar

Eerste compensatiepakket medeoverheden

BZK wil aanstaande dinsdag in de politieke vijfhoek een Kamerbrief bespreken die integraal ingaat op de financiele positie van

medeoverheden en voorziet in een eerste compensatiepakket Deze brief moet vervolgens in de MR van vrijdag voorliggen

VWS heeft ingebracht dat het VWS relevante onderdeel in dit pakket nog niet rijp is voor besluitvorming omdat er onder meer

maandag nog overleg is tussen Ernst en DG Rijksbegroting hierover

Afgesproken is dat BZK een brief gereed maakt en bij de VWS relevante onderdelen nog een PM opneemt voor zaken als

huiselijk geweld en vrouwenopvang zodat deze PM ingevuld kan worden zodra het gesprek met FIN en BZK is afgerond
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Aanvullend steunpakket mediasector

Net als bij andere sectorale steunpakketten was er veel kritiek vanuit de ambtelijke vijfhoek met name op de onderbouwing
van de noodzaak

OCW wil nog een keer naar het stuk kijken maar gaf aan dat dit niets afdoet aan de wens dat MBVOM aanvullende steun wil

bieden en dat hij dit in de politieke vijfhoek van dinsdag aanstaande wil agenderen Vervolgens wil hij een Kamerbrief in de MR

van vrijdag voorakkoord voorleggen

Inhaalslaq onderwiis

OCW wil in de politieke vijfhoek van dinsdag en vervolgens in de MR van vrijdag een brief agenderen over de aanpak van

onderwijsachterstanden met name via verlengde schooldagen of een zomerschool

Steun horeca

De sectorale benadering kon ook hier louter rekenen op kritiek in de ambtelijke vijfhoek

In de rondvraag kwam ook terug dat de afbakening lastig is Als je dit voor de horeca doet dan is het toch lastig uitlegbaar dat

er niks specifieks voor sportscholen wordt gedaan

De ambtelijke vijfhoek zou Never zien dat EZK de focus legt op het verlengen van een meer generiek ingestoken
steunmaatregel zoals de TOGS

EZK gaf aan dat SEZK wel naar de politieke vijfhoek van dinsdag wil met het steunplan
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Beste Hugo Martin en Paul

Vanmiddag is er het eerste deei van de ambtelijke vijfhoek geweest in aanloop naar politieke besluitvorming over het

noodpakket 2 0 Morgen is er opnieuw een ambtelijke vijfhoek waar de resterende punten met het oog op de politieke vijfhoek
van as dinsdag worden besproken Een van de punten die morgen nog terugkomt is een notitie over een eerste

compensatiepakket voor medeoverheden Hierin komt ook de continuering van zorg Jeugd Wmo incl compensatie voor Wmo

taken Veilig thuis en dak en thuislozen terug

Ik koppel morgen opnieuw de relevante punten uit de ambtelijke vijfhoek terug en kan dan de agenda voor de politieke vijfhoek
van dinsdag melden Ik zal op dat moment ook aan Ernst vragen om in te schatten of het stuk over de compensatie van

medeoverheden aanleiding geeft om een van jullie te adviseren naar de politieke vijfhoek van dinsdag te gaan

Zie hieronder de belangrijkste punten die vandaag langs kwamen

Zonnige groet
10 2e

Terugkoppeling ambtelijke vijfhoek 7 mei

Noodpakket 2 0 fverlenqinq NOW en Tozo

De ambtelijke vijfhoek denkt aan een verlenging van deze regelingen met 3 maanden waarbij op dit moment nog gekeken
wordt naar het stellen van nieuwe scherpere voorwaarden dan in noodpakket 1 0

Een voorstel voor verlenging ligt dinsdag aanstaande in de politieke vijfhoek voor In dit stuk zal ook worden ingegaan op de te

stellen voorwaarden incl uitvoeringstechnische haalbaarheid Hierbij gaat het onder meer om het her introduceren van de
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partnertoets bij de Tozo maar ook over het al dan niet toe staan van de uitkering van bonussen dividend als er steun uit de

NOW wordt gegeven

FIN gaf aan dat hun minister het liefst stapsgewijs wil verlengen en liever nu wil beginnen met 1 maand verlenging in plaats van

in een keer 3 maanden

Compensatie studievertraging studenten

MOCW is bij motie verzocht om de gevolgen voor studenten van de Coronacrisis in beeld te brengen en waar nodig studenten te

ondersteunen bijv via het collegegeld en of studiefinanciering

OCW wil de focus leggen op studenten in hun laatste jaar en hen voor een periode van 3 maanden compenseren voor het

lesgeld collegegeld Fliermee krijgen studenten die doorde Coronacrisis bijvoorbeeld hun stage of coschap later afronden enige

compensatie voor de vertraging die hierdoor ontstaat

Op dit moment wordt nog bezien op welke wijze dit het beste vorm te geven zodat er zo min mogelijk uitvoeringslasten
ontstaan

OCW gaf aan dat de MOCW het liefst komende week naar buiten wil met de compensatie Dit komt derhalve terug op de agenda
van de politieke vijfhoek van dinsdag aanstaande

BTW nultarief op mondkapies

SFIN wil voor een periode van 3 maanden 1 juni tot 1 September de btw op mondkapjes verlagen naar 0

Bijgevoegde Kamerbrief waarin dit voomemen staat wordt morgen in de MR aangekondigd
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Beste Flugo Martin en Paul

Vanmiddag was erweer een ambtelijke vijfhoek en hieronder ga ik in op de voornaamste punten die besproken werden

In de eerste plaats is gesproken over een steunpakket van 125 miljoen voor de sportsector Dit op verzoek van Martin Ik heb

hierbij aangegeven dat Martin dit graag wil agenderen voor de politieke vijfhoek van aanstaande dinsdag De ambtelijke vijfhoek
had zoals verwacht de nodige kritiek op het plan hoofdzakelijk omdat het beleid is dat steun zoveel mogelijk met generieke
maatregelen wordt gegeven Daarnaast loopt er nu een traject met BZK en IPO VNG over de problematiek bij gemeenten als

gevolg van Corona en daarzou Sport ook in mee kunnen lopen
Op inhoud waren er veel vragen over de toedeling van de middelen Waarom topsport Hoe ervoor te zorgen dat het geld enkel

bij sportverenigingen terecht komt die het geld hard nodig hebben Hoe zit het met de horeca die bij veel sportverenigingen
wordt gepacht Ondanks rnijn pogingen viel de ambtelijke vijfhoek op inhoud niet te overtuigen Om de genoemde redenen

adviseert de ambtelijke vijfhoek om niet dinsdag het stuk in de politieke vijfhoek te agenderen maar dit een ronde uit te stellen

zodat de onderbouwing een stap verder kan worden gebracht en er ook aansluiting kan worden gezocht bij het traject van BZK

Ik heb aangegeven dat ik de punten mee terug zou nemen en heb ze reeds gewisseld met Annelies We moeten uiterlijk
morgenochtend laten weten of we dit stuk op de agenda van de politieke vijfhoek van dinsdag willen hebben

Ten tweede stond bijgevoegd stuk op de agenda dat een economisch maatschappelijk afwegingskader betreft voor het weer

openstellen van sectoren Hierbij is gekeken naar twee aspecten de mate waarin een sector de mogelijkheid heeft om binnen de

RIVM richtlijnen te kunnen werken en de maatschappelijke impact die de betreffende sector heeft Op ons verzoek is in deze

analyse ook een uitsplitsing gemaakt naar contactberoepen Er wordt op verzoek van de vijfhoek nog een keer gekeken naar of

we nu alle sectoren in beeld hebben die doorde overheid gedwongen zijn gesloten Daarnaast wordt het SCP gevraagd om nog
een check uitte voeren op de maatschappelijke impact per sector Zodra dit gereed is kan het stuk in de reguliere crisisstructuur
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worden besproken en stuur ik het conform afspraak naan 10 2s en

Tot slot lag ook een denkkader voor dat in gaat op hoe om te gaan met verlenging van de huidige noodmaatregelen Het idee

is dat dit denkkader een integraal karakter moet hebben en dus ook een denkkader moet zijn voor de verschillende

steunmaatregelen in specifieke sectoren waaronder dus de zorg Het denkkader komt aanstaande dinsdag ter bespreking terug
in de politieke vijfhoek

Zonnige groet
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Beste Hugo Martin en Paul

Vanmiddag was er weer een ambtelijke vijfhoek Belangrijkste punt dat daar is besproken betreft het afwegingskader dat wordt

opgesteld om te kunnen beoordelen of hoe en in welke vorm de huidige steunmaatregelen moeten worden gecontinueerd Dit

staat geagendeerd voor de politiek vijfhoek van 28 4

Bij het bespreken van dit stuk kwam terug dat de vijfhoek idealiter een generiek afwegingskader maakt Tegelijkertijd zien we

dat er reeds verschillende sectorale steunpakketten gesloten of op handen zijn Zo kondigde BZK aan dat hun Minister graag
aanvullende steun wil voor de bouwsector en gaf IenW aan dat hun Staatssecretaris graag een specifiek steunpakket wil

afspreken voor het OV Beide punten komen morgen terug in de politieke vijfhoek en daarna mogelijke in de MCCB Deze

ontwikkeling roept de vraag op hoe een generiek afwegingskader zich verhoudt tot deze sectorale pakketten
Ik heb op verzoek van Annelies bij dit agendapunt toegevoegd dat VWS ook voor de sportsector de noodzaak voelt om met een

specifiek pakket te komen en dat die noodzaak is toegenomen nu we zien dat er meer specifieke pakketten getroffen worden

waaronder die voor cultuur Donderdag as spreken we hier in de ambtelijke vijfhoek over door waarna het op 28 april in de

politieke vijfhoek aan de orde kan komen Net als bij alle andere specifieke steunpakketten verwacht ik dat het niet haalbaar zal

zijn hier ambtelijk de handen voor op elkaar te krijgen en dat politieke actie in de politieke vijfhoek noodzakeliik zal zijn Het

advies is dan ook dat een van jullie voor dit punt naar de politieke vijfhoek van 28 april gaat Via

Martin hiertoe bereid is

ieb ik beg repen dat10 2e

10 2eVoorts agendeer ik in afstemming met

gewenste economische prioritering bij het weer opstarten van de verschillende contactberoepen Dit vanuit de gedachte dat

mogelijk niet alles tegelijk weer starten kan gelet op bijvoorbeeld een aanhoudende schaarste aan beschermingsmaterialen

in de ambtelijke vijfhoek van as donderdag de vraag om na te denken over een
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Ondenverp Tenigkoppeling ambtelijke 5lioek

Beste Hugo Martin en Paul

Vanmiddag was er weer een ambtelijke vijfhoek Zie bijgaand mijn tenigkoppeling daarvan

Op grond van de recente ontwikkelingen en het besluit vandaag om ‘De anderhalve meter samenleving’ te volgen 1111 het

volledig in de lijn ligt van ICCB en MCCB ivm met het noodpakket 2 0 dat is voorzien 28 4 zie ik geen reden gezien
de verwachte agenda van de politieke vijfhoek dat een vanjullie hoeft aan te schuiven as dinsdag 21 april

Zonnme groet
10 2e
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Beste Hugo Martin en Paul

Vanmiddag was er weer een ambtelijke vijfhoek Zie bijgaand mijn terugkoppeling daarvan

De insteek is dat er op 21 april in de politieke vijfhoek een stuk wordt besproken dat ingaat op vanuit economische invalshoek

verstandige manieren om de economie weer stapsgewijs verder aan het draaien te brengen dit mede ter voorbereiding op de

MCCB diezelfde dag waar het transitievoorstel vanuit OMT wordt besproken

Het lijkt ons om deze reden verstandig dat een van jullie bij de politieke vijfhoek op 21 april aanschuift Ik hoor graag of jullie dit

ook een goed idee vinden en wie van jullie ik hiervoor kan voorbereiden

Zonnige groet
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Beste Hugo Martin en Paul

Zie bijgaand terugmelding van de 3 5 uur durende ambtelijke vijfhoek van vanmiddag

Mijn advies is om morgen niet bij de politieke vijfhoek aan te schuiven tenzij jullie het niet eens zijn met het zojuist gesloten
ambtelijke compromis ten aanzien van zorgaanbieders die in aanmerking komen voor de TOGS regeling

Dit betreft het volgende compromis dat ik zojuist met FIN en EZK heb gesloten
• De TOGS regeling wordt vooralsnog enkel uitgebreid met de lijst zorgaanbieders die ook in de MR voorlag afgelopen vrijdag

fysiotherapeuten tandartspraktijken tandheelpraktijken chiropractors mondhygienisten logopedisten opticiens en GGZ

psychologen

De TOGS regeling gaat voor zorgaanbieders pas open op het moment dat alle loketten bij zorginkopers ook open zijn
zodat voorliggendheid van het loket van de zorginkoper kan worden geborgd

• Over de resterende zorgaanbieders op de door VWS aangereikte lijst is afgesproken dat VWS nader beziet of zij echt

allemaal deels niet onder de afspraken met de zorginkopers vallen Als deze zorgaanbieders dan inderdaad tussen wal en

schip zouden vallen als zij niet opgenomen worden onder de TOGS regeling dan moet deze lijst opnieuw in de ambtelijke
vijfhoek ter tafel worden gebracht as donderdag alleen dan met feitelijke lees cijfers ongedekte zorg onderbouwing

Ik hoor het graag als bovenstaande aanleiding geeft voor een van jullie om toch in de politieke vijfhoek aan te schuiven

morgen

Zonnige groet
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Ondenverp RE TOGS sectoren VWS

Ha Hugo ik zit morgemniddag in de ambtelijke vijfhoek Daama koppel ik zsin temg Indien nodig de politieke vijfhoek
staat nu ook open voor andere bwp zoals eerder vermeld Dus moclit het onverhoopt echt nodig zijn dan kan Martin ofjij
ook aanschuiven voor dit punt

Ik hoop natuurlijk dat dit met nodig zal zijn

Fijne avondj 10 2e
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Ondeiwerp RE TOGS sectoren VWS

Graag blijven volgen of dit in besluitvonning goed gaat of dat we moeten intervenieren Niemand van ons zit namelijk in

de vijflioek Dus dat moeten we vooraf echt dichtleggen langs de lijn van ofwel FIN ofwel EZK ofwel SZW Desnoods

politiek
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Onderwerp TOGS sectoren VWS

Martin

Je wilde lijstje van VWS sectoren graag nog aan Eric Wiebes sturen

Hierbij de laatste stand waarin ook een opmerking is opgenomen over de op handen zijnde afspraken van verzekeraars en de

afspraken door zorgkantoren en gemeenten
De lijst van partijen die van TOGS gebruik zullen maken zal in praktijk dus beperkt zijn en dus veel beperkter dan de getallen
die in

10 2» pal dit lijstje ook met ambtelijk EZk delen

Met vriendelijke groet
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